
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Mødetidspunkt Den 23.9. kl. 17.00-19.30 

Sted Personalerummet 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Pia Lægaard Andersen, gæst (PL) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Lise Westergaard Christensen (LC) 

Margrete Christiansen (MC) 

Heidi Juul (HJ) 

Heidi Normann Eriksen (HE) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Mathilde Emilie Grønholm Jepsen, elevråd (MJ) 

Nanna Linea Wellendorph, elevråd (NW) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Trine Dybkjær (TD) (Lokallisten) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Morten Betack Storch (MS), 

Andjella Brogaard (AB), Margrete Christiansen (MC) 

Trine Dybkjær (TD) (Lokallisten) 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

1 

 

17.00 Godkendelse af dagsor-

denen 

 

Godkendelse af dagsordenen.  

 

Dagsorden er godkendt 

Kort præsentation af Heidi Eriksen, der er 

indtrådt i skolebestyrelsen.  

Ud over skolebestyrelsen kort præsentation 

af Camilla R. afdelingsleder for afd.1.  

Camilla deltog i pkt. 1 og 2 

 

SK 

 BORGMESTER SCHNEIDERSVEJ 40,  2840 HOLTE   
 

TELEFON 45 42 37 22        

EMAIL SKOVLYSKOLEN@RUDERSDAL.DK SKOVLYSKOLEN 



 

 

2. 17.05 Oplæg om højtbegavede 

børn 

Pia bidragede med et oplæg omkring højtbe-
gavede børn. Oplægget gav inspiration til 
skolens handlinger på området. 
 
Pia gav indblik i det at være højtbegavet og 
hvad der kan kendetegne børn med højbega-
velse.   
En af Pias hovedpointer var, at barnet føler 
sig anderledes fra resten af klassekammera-
terne. Det kan betyde større fravær og mistri-
vsel. 
Billedeligt kan det forstås som en større mo-
tor til at blive dygtig til noget. 
 
Der blev spurgt ind til, hvordan man screener 
eleverne for højtbegavelse. Pia fortalte, at der 
var nogle forskellige test man kunne bruge til 
dette. 
 
Flere af de ting der hjælper de højtbegavede 
børn taler meget ind i undervisningsdifferenti-
ering og ind i ”Alle elever skal lærere at lære 
mere”.  
 
Pia er overbevist om, at man kan komme 
langt ved at der kommer viden på området og 
indsigt på området. 
 
Skolen tager initiativ til at invitere Pia ud til et 
oplæg for pædagoger og lærere. 
 

PL 

 18.00 Spisning og pause   

3.  18.15 Elevrådets arbejde På Skovlyskolen er der to elevråd et fra 3. 
til 5. klasse og et elevråd fra 6. til 9. 
klasse. Det er formand og næstformand 
for elevrådet fra 6. til 9. klasse, der er re-
præsentanter i skolebestyrelsen.   
 
Præsentation af formand og næstformand 
for elevrådet for det store elevråd 6. til 9. 
klasse. Formanden hedder Nanna og 
næstformanden hedder Mathilde. Begge 
går i 9.a 
 
Nanna og Mathilde fortalte om, hvordan 
elevrådet var kommet i gang i dette sko-
leår samt om arbejdet i det fælles elev-
råd. 
 

KG 



 

 

Nanna berettede fra det fælles kommu-
nale elevråd. Det var primært introduktion 
til det fælles elevråd og de emner elevrå-
det skulle arbejde med. 
 
Der er sat en dato for næste elevråds-
møde: 
Dagsorden for mødet 
-Hvad skal der ske med svømmehallen? 
-En diskussion af tider på banen 
-Mobilpolitik i klasser 
-Planlægning af udskolingsfest 
- og evt. andre emner 
 
Der arbejdes med at skabe en bedre 
kommunikation mellem elevrådet, klas-
serne og den enkelte elev. Det er vigtigt 
for elevrådet at skabe mere synlighed for, 
hvad elevrådet kan få indflydelse på, så-
ledes at der kommer en større opbakning 
til elevrådet.  
 
Skolebestyrelsen er meget nysgerrige på, 
hvad elevrådet har at bringe med til sko-
lebestyrelsen, og hvordan skolebestyrel-
sen kan understøtte elevrådets arbejde.   
  

7. 18.45 Budgetstatus Gennemgang af budgetstatus ud fra de 
kendte tal pt. 
Herunder fremlægges hvordan midler 
omkring Covid-19 er brugt. 
 
KG gennemgik budgetrammen og bud-
getstatus pr. 31.8. for skole og SFO.  
På indtægtssiden er der elevtal det halt 
afgørende. Skolen har en fremgang fra 
411 til 427 elever fra sidste skoleår til 
dette skoleår. 
 
Skolen følger forbrugsprocenten ud fra 
det godkendte budget. Der er dog tilført 
ca. 100.000 kr. ekstra til at afvikle flere 
lejrskoler i dette skoleår end planlagt. 
 
KG orienterede om brugen af de midler 
der blev tildelt skolen i forbindelse Co-
rona. Se udspecificering sidst i referatet. 
 

KG 



 

 

 
KG orienterede om budget og budgetsta-
tus for Specialafdelingen. Indtægterne er 
igen elevafhængigt og derudover er der 
indtægter via ekstra støtte til enkelte 
børn. 
Balancen er at have medarbejdere tilpas-
set elevtallet. 
 
Elevtallet er stort set uændret i forhold til 
sidste skoleår. 
 
På nuværende tidspunkt ser vi ind i et 
mindre driftsoverskud.  
 

8. 19.15 Tilsyn med principper Skolebestyrelsen forberedte tilsyn med prin-
cip omkring lejrskoler på det kommende be-
styrelsesmøde. Princippet er vedlagt.  
 
Skolebestyrelsen ønsker tilsyn med antal lejr-
skoler og hvor lejrskolerne går hen. 
 
Der var et ønske fra medarbejderne om at 
drøfte fordelingen af dage i løbet af 0.-5. 
klasse. 
   

KG 

9. 

 

19.25 Meddelelser fra:  SK 

Formanden  På skoleforum er resultatet af årets afgangs-

prøver blevet fremlagt, og det er det bedste 

resultat, der har været ind til nu. 

 

Bestyrelsens forældrevalgte har drøftet be-

styrelsens eget arbejde og her blev følgende 

punkter lagt frem:  

- Årshjul 

- Mere styring 

- Mere struktur 

- Der er nogen interesse for at arbejde 

mellem møder, men det skal ikke 

være det bærende.  

- Forventningsafstemning i forhold sko-

lebestyrelsesarbejde.  

- Hvordan kan man have en SKB, der 

er mere produktiv. 

 

 

Skoleledelsen Der er et stillingsopslag ude pt  



 

 

Medarbejderne  Der er naturfagsfestival i uge 39.  

 

Tak for et godt besøgt forældremøde i SFO 

og dansefest.  

 

 

Andre Der blev talt om indholdet på skolebestyrel-

sesmøder. Der blev lagt vægt på at indholdet 

skulle være værdiskabende for skolen, og at 

man skal holde dialogen på et overordnet 

plan.  

 

Der var et ønske om at komme tættere på 

kontaktforældrene, men form og indhold 

skulle defineres. 

 

 

10. Eventuel 

 

Ny mødedato i november. Karin sender en ny 

dato ud til medlemmer. 

 

 

 

 

Punkter til næste møde 

- Behandle ferieplanen 

 

 

 

 

 

Dokumentation for øget Trivsel og faglighed (BSU 7-4-2021) 
 
Ekstra udgifter til personale 
Navn  Antal ekstra timer  Tiltag   Beløb 
Medhjælper  370  Frigive ressourcer/Understøtte 0 - 2. kl.  52.891,50 
Medhjælper   25  Understøtte pauser/frikvarter m. elever  5.646,50 
Medhjælper   25  Understøtte pauser/frikvarter m. elever  5.646,50 
Lærer  160,33  Faglig støtte afd. 2 (6-9. kl.) 40.712,10 
 
I alt     104.896,60 
Tildelt midler     -66.598,00 
Skolens ekstra udgifter    38.298,60 

 
Elevråd: 
Virksomhed Faktura Beløb 
Premier Is - Mejerigaarden A/S 32763550    6.380,00 
Tildelt midler     -5.739,00 
Skolens ekstra udgifter    641,00 

 
Dokumentation for øgede ressourcer som følge af Corona (BSU 18-8-2021) 
 
Skole 
Navn     Beløb 
Medhjælper     22.872,00 
Lejrskoler     59.524,00 
Tildelt midler     -54.829,00 



 

 

Skolens ekstra udgifter    27.567,00 

 
SFO 
Navn Beløb 
Medhjælper     12.391,00 
Pædagog     17.511,50 
Tildelt midler     -22.822,00 
SFOs ekstra udgifter     7.080,50 


